
PROTOKÓŁ NR I/2018 
z sesji inauguracyjnej Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 19 listopada 2018 r. 

W sesji wzięli udział: 

1. 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
2. Wójt Gminy – Iwona Warkocka 
3. Skarbnik Gminy – Marek Malinowski 
4. Sekretarz Gminy – Radosław Krawczyk  
5. Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury – Anna Pietrzak 
6. Iwanowski Ryszard – prezes Stowarzyszenia SPERANDA 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i prowadzenie Sesji, do czasu wyboru Przewodniczącego, przez Radnego 
najstarszego wiekiem obecnego na sesji. 

2. Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

3. Ślubowanie radnych. 

4. Wybór Przewodniczącego. 

5. Ślubowanie Wójta. 

6. Zakończenie obrad I Sesji Rady. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie i prowadzenie Sesji, do czasu wyboru Przewodniczącego, przez Radnego 
najstarszego wiekiem obecnego na sesji. 

2. Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

3. Ślubowanie radnych. 

4. Wybór Przewodniczącego. 

5. Ślubowanie Wójta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 

b) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

c) powołania Komisji Rewizyjnej, 

d) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

e) powołania Komisji Kultury i Oświaty, 

f) powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

g) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

7. Zakończenie obrad I Sesji Rady. 

 



Przebieg sesji: 

Ad. 1 
 I sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska otworzył Pan Witold Leśniewski Radny najstarszy 

wiekiem. Otwarcia dokonał o godzinie 12:00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Dębnica 
Kaszubska. Przywitał pracowników urzędu, przybyłych gości oraz Radnych Rady Gminy. 

Ad. 2 
Pan Witold Leśniewski poinformował, że obrady Rady Gminy Dębnica Kaszubska są 

rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających dźwięk. Poinformował także, że ustawowy 
skład Rady Gminy Dębnica Kaszubska wynosi 15 radnych. Stwierdził, według listy obecności, że 
w sesji uczestniczyło 15 radnych elektów. Poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji 
Wyborczej Pana Karola Żukowskiego o wręczenie zaświadczeń o wyborze radnym elektom. Po 
wręczeniu wszystkich zaświadczeń przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 
Pan Witold Leśniewski przystąpił do składania ślubowania, poprosił wszystkich o powstanie, 

po czym odczytał treść roty „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 
uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 
mojej gminy i jej mieszkańców”. Dodał, że każdy z wyczytanych Radnych powinien wstać 
i wypowiedzieć słowo „ślubuję”, a po tym słowie może dodać formułę „tak mi dopomóż Bóg”. 
Radni wyczytywani kolejno z listy złożyli ślubowanie. Pan Witold Leśniewski podziękował, 
pogratulował i stwierdził, że Radni, którzy złożyli ślubowanie, objęli mandat Radnego Rady 
Gminy Dębnica Kaszubska. 

Ad. 4 
Pan Witold Leśniewski poinformował, że Radni przystępują do wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy Dębnica Kaszubska. Poprosił o zgłaszanie kandydatów do pełnienia funkcji 
Przewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska.  
Radny Marcin Olech zaproponował kandydaturę Radnego Krzysztofa Badowskiego. Pan Witold 
Leśniewski zwrócił się z pytaniem czy są jeszcze jakieś kandydatury? Czy są jakieś głosy 
sprzeciwu? 
Pan Ireneusz Ziółkowski złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

W wyniku głosowania lista kandydatów została zamknięta w stosunku głosów 11 za, 
0 przeciw, 4 wstrzymujące się. 

Pan Witold Leśniewski zwrócił się z pytaniem czy Radny wraża zgodę na kandydowanie? Radny 
Krzysztof  Badowski wyraził zgodę. 
Pan Witold Leśniewski przeszedł do wyboru Komisji Skrutacyjnej, poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do komisji. 
Radny Ireneusz Ziółkowski zwrócił się z pytaniem do Pana Sekretarza czy w przypadku jednego 
kandydata musi było powołana komisja skrutacyjna? 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk odpowiedział, że w przypadku jednego kandydata musi być 
głosowanie „tak”, „nie” na kartach głosowania. 
Radny Piotr Paczesny zwrócił się z pytaniem dlaczego nie ma Pani Mecenas na sesji? 
Pan Witold Leśniewski poinformował, że nie zna powodu Jej nieobecności. Poprosił o zgłaszanie 
kandydatur do komisji skrutacyjnej. 
Radny Marian Batóg zgłosił Radną Beatę Sowińską. Pan Witold Leśniewski zwrócił się 
z pytaniem czy Radna wraża zgodę na kandydowanie? Radna wyraziła zgodę. 
Radny Bartłomiej Tutak zgłosił Radnego Piotra Paczesnego. Pan Witold Leśniewski zwrócił się 
z pytaniem czy Radny wraża zgodę na kandydowanie? Radny wyraził zgodę.  



Radny Ireneusz Ziółkowski zgłosił Radnego Mariana Batóga. Pan Witold Leśniewski zwrócił się 
z pytaniem czy Radny wraża zgodę na kandydowanie? Radny wyraził zgodę. 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk zauważył, że należy przegłosować zamknięcie listy 
kandydatów. 
Pan Witold Leśniewski zarządził głosowanie o zatwierdzenie kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej. 

W wyniku głosowania kandydaci zostali przyjęci w stosunku /15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. 

Pan Witold Leśniewski zarządził 15 minut przerwy w celu ukonstytuowania się komisji 
i przygotowania projektu regulaminu głosowania.  
Po przerwie Pan Witold Leśniewski poprosił o odczytanie regulaminu głosowania. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Piotr Paczesny w pierwszej kolejności pogratulował 
wygranych wyborów Pani Wójt, a Radnym uzyskania mandatów. Następnie urna do głosów 
została zaprezentowana jako pusta i została zaplombowana. W czasie przygotowywania urny 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał regulamin wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Dębnica Kaszubska /stanowiącego załącznik nr 1 do protokołu/. Poinformował, 
że każdy z wyczytanych Radnych otrzyma kartę do głosowania. 
Pan Witold Leśniewski przed przystąpieniem do głosowania poprosił kandydata o przedstawienie 
swojej osoby. 
Radny Krzysztof  Badowski poinformował, że jest mieszkańcem miejscowości Mielno. Został 
wybrany Radnym na 3 kadencję. W poprzedniej kadencji, od połowy kadencji, był 
Przewodniczącym Rady Gminy. Ze swej strony może zapewnić, że obrady będzie prowadził 
rzetelnie i rzeczowo. W życiu prywatnym ma żonę i trójkę dzieci, trzech synów. Jest rolnikiem, 
posiada ziemie na terenie gminy. Podziękował za udzielony głos.  
Pan Witold Leśniewski poprosił o przeprowadzenie procedury głosowania. 
Przed przystąpieniem do głosowania urna na głosy została sprawdzona i zaplombowana. 
Następnie Radni byli wyczytywani z listy w kolejności alfabetycznej. Każdemu z Radnych została 
wręczona karta do głosowania. Po oddaniu wszystkich głosów zarządzona została przerwa w celu 
przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu. 
Po przerwie przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Piotr Paczesny odczytał protokół 
z przeprowadzonego głosowania. /Protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 
2 do protokołu/. 
Pan Witold Leśniewski pogratulował Panu Krzysztofowi Badowskiemu wybranemu na 
Przewodniczącego Rady i przekazał dalsze prowadzenie obrad. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski podziękował za zaufanie. Wyraził nadzieję, że 
pod koniec kadencji wyniki głosowania byłyby lepsze. Każdy z Radnych został wybrany w swoim 
okręgu, ale teraz  Radni będą działać dla wspólnego dobra gminy. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do podjęcia uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. Przytoczył treść projektu uchwały 
/stanowiącego załącznik nr 3 do protokołu/. 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk poinformował, że podjęcie tej uchwały ma na celu 
stwierdzenie faktów, nie jest to odzwierciedlenie poprzedniego głosowania.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta w stosunku 15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących. Przewodniczący Rady stwierdził jednogłośne podjęcie uchwały. 

Uchwała otrzymała nr I/1/2018 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 



Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof  Badowski poinformował, że w wyniku 

wyborów przeprowadzonych w dniu 21 października 2018 r. na Wójta Gminy Dębnica 
Kaszubska została wybrana Pani Iwona Warkocka. Poprosił Przewodniczącego Gminnej Komisji 
Wyborczej o wręczenie zaświadczenia o wyborze. 
Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Pan Karol Żukowski wręczył zaświadczenie 
o wyborze. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof  Badowski zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy 
Pani Iwony Warkockiej o złożenie ślubowania. Poprosił wszystkich obecnych na sali o powstanie. 
Pani Iwona Warkocka,  zgodnie z art. 29a ustawy o samorządzie gminnym, złożyła ślubowanie 
następującej treści: „Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 
mieszkańców gminy.”. 
/Rota ślubowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

Po złożonym ślubowaniu zostały złożone gratulacje. Pani Wójt poinformowała, że minione 4 lata 
były trudne, wiele Ją nauczyły, a przed nami 5 lat na zmiany. Oczekiwania mieszkańców są duże. 
Chciałaby podziękować załodze, która realizuje inicjatywy Państwa Radnych, które wymagają 
samodyscypliny. Podziękowała za wysoki poziom merytoryczności, miłą atmosferę. 
Pogratulowała Radnym wyborów, gdyż wykazali się dużą determinacją i zaufaniem 
odzwierciedlonym w wyborach. Oznajmiła, że aby widać był dobro gminy, o nią należy walczyć 
i się troszczyć. Kadencja trwać będzie 5 lat, w których wiele można zdziałać.  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski ogłosił 5 minut przerwy. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski na podstawie art. 20 ust. 1a ustawy 
o samorządzie gminnym rozszerzono porządek obrad o uchwały w sprawie: 

a) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 
b) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 
c) powołania Komisji Rewizyjnej, 
d) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
e) powołania Komisji Kultury i Oświaty, 
f) powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
g) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Krzysztof  Badowski zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

W wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony w stosunku głosów / 15 za, 
0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  

Ad. 6 
a)  
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk poinformował, że nowa kadencja ustala wynagrodzenie 

dla Wójta Gminy na nową kadencję. Uzasadnienie wyjaśnia motywy podjęcia uchwały, 
a dodatkowo określa dotychczasową wysokość wynagrodzenia. Wniosek podyktowany jest 
kończącym się miesiącem, niedługo trzeba będzie naliczyć należne wynagrodzenie, stąd też 
propozycja aby temat rozwiązać już teraz. W uzasadnieniu rozpisane są kwoty, a także pochodne 
od nich wyliczane procentowo. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zwrócił się z pytaniem czy jest to maksymalny 
poziom wynagrodzenia? 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk oznajmił, że tak. Decyzją sejmu w maju tego roku obniżono 
wynagrodzenie zasadnicze wójtów gmin. Rada poprzedniej kadencji ustaliła maksymalny poziom 
wynagrodzenia. 



Radny Witold Leśniewski zwrócił się z pytaniem czy w obecnej sytuacji nie można podnieść 
wynagrodzenia, tylko jest obniżyć albo utrzymać? 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski potwierdził. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski i Radny Pan Marian Batóg zawnioskowali aby 
utrzymać maksymalny poziom wynagrodzenia.  
Radny Pan Witold Leśniewski poparł poprzedników. Zaznaczył, że gdy wymaga się dobrej pracy 
należy dobrze płacić.  
Radny Pan Ireneusz Ziółkowski zwrócił się z pytaniem czy poziom inflacji będzie uwzględniony? 
Pan Skarbnik Marek Malinowski poinformował, że Pani Wójt nie może zostać objęta inflacją, gdy 
ma maksymalny poziom wynagrodzenia. 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk dodał, że Pani Wójt nie otrzymuje żadnych nagród. Jej 
wynagrodzenie to pensja, którą otrzymuje. Ustawa zabrania przyznawania nagród. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zwrócił się z pytaniem czy ktoś z Państwa 
Radnych ma jakieś pytania do projektu uchwały? Czy ktoś chciałby złożyć wniosek? W związku 
z brakiem zgłoszeń przeszedł do głosowania. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta w stosunku 12 za, 0 przeciw, 
3 wstrzymujące się. 
Uchwała otrzymała nr I/2/2018 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

b)  
Badowski poinformował, że Radni przeszli do uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Poprosił o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, po czym sam 
zgłosił Radnego Pana Ireneusza Ziółkowskiego. 
Radny Pan Bartłomiej Tutak zgłosił Radnego Pana Piotra Paczesnego.  
Zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów i 
zarządził głosowanie nad zamknięciem listy. 

W wyniku głosowania wniosek został przegłosowany w stosunku 15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski poprosił o zgłaszanie osób do Komisji 
Skrutacyjnej. 
Zaproponowano Radną Panią Beatę Sowińską, Radną Panią Jadwigę Lejczak i Radnego Pana 
Bartłomieja Tutaka. 
Radna Pani Jadwiga Lejczak odmówiła uczestnictwa w pracach, dlatego zaproponowano Radnego 
Pana Mariana Batóga. 
Radni wyrazili zgodę. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zarządził głosowanie nad zamknięciem listy 
kandydatów. 

W wyniku głosowania lista kandydatów została zamknięta w stosunku głosów / 15 za, 
0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zarządził przerwę w celu ukonstytuowania się 
komisji i sporządzenia regulaminu głosowania. 
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Pani Beata Sowińska odczytała 
regulamin głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska /stanowiący 



załącznik nr 10 do protokołu/. Przed przystąpieniem do głosowania zaplombowano urnę, 
następnie przystąpiono do głosowania. Radni zostali wyczytani z listy w kolejności alfabetycznej.  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski ogłosił przerwę w celu zliczenia głosów.  
Po przerwie przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Pani Beata Sowińska odczytała 
protokół z przeprowadzonego głosowania. /Protokół wraz z kartami do głosowania stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu/. W wyniku głosowania tajnego pełnienie funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady powierzono Radnemu Panu Ireneuszowi Ziółkowskiemu. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
/Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta w stosunku 15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. Przewodniczący Rady stwierdził jednogłośne podjęcie uchwały. 

Uchwała otrzymała nr I/3/2018 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

c-g)  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski poinformował, że jest ustawowa zmiana, 

a mianowicie została dodana nowa komisja. Zaproponował, aby Radni przegłosowali ilościowe 
składy komisji w następującym składzie liczbowym Radnych w poszczególnych Komisjach: 

- Komisja Rewizyjna 3 członków, 
- Komisja Kultury i Oświaty 4 członków, 
- Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 członków, 
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 3 członków. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zwrócił się z pytaniem czy ktoś z Państwa 
Radnych ma inne propozycje? W związku z brakiem zgłoszeń przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania propozycje ilościowe w komisjach zostały zatwierdzone 
w stosunku /15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Radny Pan Bartłomiej Tutak poinformował, że korzystając z ustawowych możliwości Radni 
postanowili zorganizować się w klub radnych. Na ręce Przewodniczącego Rady Gminy złożył 
informację o założeniu klubu radnych /Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
Pismo zawiera nazwę klubu „Bezpieczna Gmina”, w składzie są Radny Pan Bartłomiej Tutak, 
Radny Pan Piotr Paczesny i Radny Pan Mateusz Kołacki. Radny Pan Bartłomiej Tutak został 
przewodniczącym klubu. Dodatkowo złożono wniosek, który zawiera wskazanie kogo chcieliby 
wyznaczyć na przedstawiciela w składzie komisji. /Wniosek stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu/. Jeżeli chodzi o przedstawiciela, to ustawa mówi, że klub wskazuje kolejnego 
przedstawiciela do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Klub wskazał Radnego Pana Piotra 
Paczesnego. Zaznaczył, że chciałby aby to znalazło się w protokole, gdyż jest to uzupełnienie 
złożonego wniosku. 
Radna Pani Jadwiga Lejczak poinformowała, że Ona także chciałaby złożyć informację 
o założeniu klubu radnych o nazwie „Gospodarna Gmina”. /Informacja stanowi załącznik nr 17 
do protokołu/. Ona została przewodniczącą tego klubu, a w jego skład wchodzi Rana Pani 
Jadwiga Lejczak, Radny Pan Adam Krycki, Radny Pan Rafał Knitter. Klub wyznaczył swojego 
przedstawiciela do Komisji Rewizyjnej - Radną Panią Jadwigę Lejczak. /Wniosek stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zarządził głosowanie nad dwiema kandydaturami 
do Komisji Rewizyjnej. 



Radny Pan Piotr Paczesny poinformował, że nie ma głosowania. Klub ma prawo zgłosić 
kandydatury, a wyznaczeni radni wchodzą w skład komisji z mocy ustawy.  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zarządził przerwę w celu zapoznania się 
z wnioskami. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski oznajmił, że po konsultacji jest tak, 
jak to oznajmił Radny Pan Bartłomiej Tutak. Do Komisji Rewizyjnej została zgłoszona Radna 
Pani Jadwiga Lejczak, Radny Pan Bartłomiej Tutak, a On chciałby zgłosić Radnego Pana Marcina 
Olecha. Zwrócił się z pytaniem czy Radny wyraża zgodę na członkostwo w komisji? Radny 
wyraził zgodę. 
Kolejną Komisją jest Komisji Kultury i Oświaty. Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski 
zaproponował kandydaturę Radnego Pana Kamila Horunia, Radnego Pana Mateusza 
Szerlowskiego, Radnego Pana Mateusza Kołackiego, Radnego Pana Adama Kryckiego, po czym 
zwrócił się z pytaniem czy Radni wyrażają zgodę? 
Radny Pan Adam Krycki nie wyraził zgody na członkostwo w komisji. W takim razie 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zaproponował Radnego Pana Romana Cecha. 
Do Komisji Infrastruktury i Budżetu Radny Pan Piotr Paczesny zgłosił kandydaturę Radnego 
Pana Adama Kryckiego. Radny wyraził zgodę. Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski 
zgłosił Radnego Pana Ireneusza Ziółkowskiego, Radnego Pana Mariana Batóga i Radnego Pana 
Rafała Knittra. Radni wyrazili zgodę. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski oznajmił, że do Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji jest ustawowo zgłoszony Radny Pan Piotr Paczesny. Pan Przewodniczący zaproponował 
Radną Panią Beatę Sowińską, Pan Witold Leśniewski. Radni wyrazili zgodę.  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przytoczył składy komisji i zwrócił się z pytaniem 
czy można przegłosować wszystkie komisje jednocześnie, czy każdą z osobna? 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk odpowiedział, że każdą komisję należy przegłosować osobno. 
Radny Pan Marian Batóg zwrócił się z pytaniem czy jak się ktoś nie zgodzi, to nie będzie wybrana 
komisja?  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zauważył, że Radni wyrazili zgodę na 
kandydowanie, więc składy komisji są ustalone. Pan Przewodniczący zwrócił się z pytaniem kto 
z państwa Radnych jest za tym, aby Komisja Rewizyjna miała następujący skład: Radny 
Bartłomiej Tutak, Radna Jadwiga Lejczak, Radny Marcin Olech? 
Wszyscy radni wyrazili poparcie. 
Radny Pan Bartłomiej Tutak poinformował, że ma wątpliwości co do natury formalnej. Jeżeli 
ustawowo są złożone wnioski, to czy można głosować w głosowaniu, na które rada nie ma 
wpływu. Z mocy ustawy są wybrani członkowie Komisji Rewizyjnej, ich nie można 
przegłosować, można jedynie głosować nad tym czy Radny Pan Marcin Olech wchodzi do 
Komisji.  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski oznajmił, że z mocy ustawy wchodzi Radny Pan 
Bartłomiej Tutak i Radna Pani Jadwiga Leczak, a Radni głosują nad kandydaturą Radnego Pana 
Marcina Olecha.  
Pani Wójt Iwona Warkocka zauważyła, że w uchwale jest także wyszczególniony przewodniczący 
komisji. 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk oznajmił, że aby wybrać przewodniczącego należy znać skład 
komisji, więc należy go przegłosować.  
Radny Pan Piotr Paczesny zauważył, że przewodniczący komisji zostanie wybrany z członków 
komisji przez całą radę. 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk oznajmił, że w uchwale jest wykropkowane miejsce, aby 
wpisać przewodniczącego komisji. Jeżeli Radni mają taką wolę, to można sporządzić uchwałę 
dotyczącą wyboru przewodniczącego.  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski oznajmił, że tak należy zrobić.  



Pan Karol Żukowski poinformował, że w tym przypadku Państwo Radni będą głosować najpierw 
nad kandydatami, a następnie nad przewodniczącym.  
Wiceprzewodniczący Rady Pan Ireneusz Ziółkowski zaproponował wpisanie kandydatów, 
a dopiero później głosować nad Radnym Panem Marcinem Olechem.  
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk oznajmił, że rozmowa trwa nad tematami prawnymi. 
Przypomniał, że wcześniej Radni podejmowali uchwałę, mimo że najpierw było głosowanie tajne. 
Uchwały dzielą się na konstytutywne, które wywołują skutek prawny i na deklaratywne. 
W przypadku Radnej Pani Jadwigi Lejczak i Radnego Pana Bartłomieja Tutaka jest to 
potwierdzenie faktu, że z mocy ustawy wchodzą w skład komisji. W przypadku Pana Marcina 
został On wybrany do składu Komisji. Radni głosują nad uchwałą zbiorczą, która spina wszystkie 
kandydatury. Skład musi być przegłosowany, następnie dokona się wyboru przewodniczącego. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zwrócił się z pytaniem kto z Państwa Radnych 
jest za tym aby do składu komisji wszedł Radny Pan Marcin Olech? 

W wyniku głosowania wspólnego kandydatura została przegłosowana w stosunku /14 za, 
0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej. /Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu./. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta w stosunku /13 za, 0 przeciw, 
2 wstrzymujące się.  

Uchwała otrzymała nr I/4/2018 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski oznajmił, że nie rozumie idei głosowania. 
Radny Pan Bartłomiej Tutak oznajmił, że Jego zdaniem nie tak powinno wyglądać głosowanie. 
Co w przypadku gdyby 15 radnych jest przeciw. Co z taką uchwałą? 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski oznajmił, że jeżeli rada nie zgadza się na 
członkostwo kogoś w komisji, to ten ktoś pozostaje bez komisji. 
Radny Pan Bartłomiej Tutak oznajmił, że Jego zdaniem nie można wypowiadać się na temat 
członków wchodzących ustawowo do komisji. 
Pan Karol Żukowski oznajmił, że Państwo Radni wchodzą w skład komisji z mocy ustawy. 
Natomiast aby ukonstytuować komisję należy przegłosować uchwałę. Wybieranych jest 
3 członków, a radni wchodzą z automatu. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do wyboru przewodniczącego komisji 
rewizyjnej, lecz najpierw poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Ireneusz Ziółkowski zgłosił Radnego Pana Mariana Batóga. 
Radny wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zgłosił Radna Panią Beatę Sowińską. Radna 
wyraziła zgodę. 
Radny Pan Bartłomiej Tutak zgłosił Radnego Pana Piotra Paczesnego. Radny wyraził zgodę. 
Podczas pracy komisji skrutacyjnej Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski poprosił 
o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, po czym sam zgłosił 
Radnego Pana Marcina Olecha. Radny wyraził zgodę.  
Radny Pan Piotr Paczesny zgłosił Radnego Pana Bartłomieja Tutaka. 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zaproponował zamknięcie listy kandydatów. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Pan Piotr Paczesny oznajmił, że na karcie są 
3 nazwiska.  



Zaproponowano sporządzenie nowych kart do głosowania. Przed przystąpieniem do głosowania 
zaplombowano urnę, następnie przystąpiono do głosowania. /Regulamin wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 22 do protokołu./. 
Radni zostali wyczytani z listy w kolejności alfabetycznej. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
odczytał protokół z głosowania. /Protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 
23 do protokołu./. 
Pan Sekretarz Radosław Krawczyk oznajmił, że uchwała zostanie zredagowana, ale powinna 
zostać poddana pod głosowanie. Dodał, że zostanie ona podjęta na podstawie §81 Statutu Gminy 
Dębnica Kaszubska „Komisja Rewizyjna składa się z przewodniczącego, zastępcy 
przewodniczącego oraz pozostałych członków. Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera 
Rada.” 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. /Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu./ 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta w stosunku /15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. Przewodniczący Rady stwierdził jednogłośne podjęcie uchwały. 

Uchwała otrzymała nr I/5/2018 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do uchwały w sprawie powołania 
Komisji Kultury i Oświaty i zarządził głosowanie. /Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do 
protokołu./. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta w stosunku /15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. Przewodniczący Rady stwierdził jednogłośne podjęcie uchwały. 

Uchwała otrzymała nr I/6/2018 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do uchwały w sprawie powołania 
Komisji Infrastruktury i Budżetu, po czym zarządził głosowanie. /Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu./. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta w stosunku /15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. Przewodniczący Rady stwierdził jednogłośne podjęcie uchwały. 

Uchwała otrzymała nr I/7/2018 i stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do uchwały w sprawie powołania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. /Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu./. 
Radny Pan Piotr Paczesny zaznaczył, że jeżeli chodzi o Jego osobę nie może być głosowania.  
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do głosowania nad dwiema 
kandydaturami. 

W wyniku głosowania kandydatury zostały przyjęte w stosunku /15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. 



Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski przeszedł do głosowania nad przyjęciem uchwały. 
Dodał, że Radny Pan Piotr Paczesny został zgłoszony przez klub, a pozostali wybrani zostali w 
wyniku głosowania.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta w stosunku /15 za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się. Przewodniczący Rady stwierdził jednogłośne podjęcie uchwały. 

Uchwała otrzymała nr I/8/2018 i stanowi załącznik nr 34 do protokołu/. 

/Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 35 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski zwrócił się z pytaniem czy ktoś z Państwa 
chciałby zabrać głos, ma jakąś sprawę? W związku z brakiem zgłoszeń przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

Ad. 7 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof  Badowski o godzinie 15:09 zamknął I sesję Rady 

Gminy Dębnica Kaszubska. 
 
 

Protokołowała 
Emilia Szymaniuk 
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